
Zápisnica č. 3/2022 

zo zasadnutia Predstavenstva OPK Čadca, dňa 26.05.2022 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program rokovania: 

1. Zahájenie 

2. Prehodnotenie doterajšej činnosti Predstavenstva a odborných komisií OPK,   

3. Prerokovanie plánu práce odborných komisií na rok 2022 

4. Rokovanie s predstavenstvom SPZ RgO Kysúc 

5. Diskusia  

6. Záver 

K bodu 1 / 

     Zasadnutie predstavenstva OPK Čadca otvoril a viedol predseda organizácie JUDr. Milan 

Krčmárik, privítal prítomných predsedov komisií, oboznámil ich s programom zasadnutia. 

Program zasadnutia bol jednomyseľne schválený.  

K bodu 2/  

     Predseda OPK Čadca skonštatoval, že úlohy z posledného zasadnutia sú splnené.  

K bodu 3/ 

Osvetová komisia- predseda Ing. Milan Franek   

     Ing. Milan Franek  informoval o blížiacich sa termínoch plánovaných osvetových podujatí – 

Poľovnícka nedeľa v skanzene vo Vychylovke, kde bude OPK ako spoluorganizátor (popri PZ 

Starý Diel Vychylovka a Kysucké múzeum). Podujatie je naplánované na 04. 09. 2022 (nedeľa). 

Stretnutie ohľadom organizácie sa uskutoční začiatkom augusta v Kysuckom múzeu v Čadci 

a dohodnú sa podrobnosti podujatia. Za OPK Čadca sa stretnutia zúčastní Ing. Milan Franek. 

Vedúca kancelárie OPK Čadca Silvia Štrbová zabezpečí propagáciu podujatia prostredníctvom 

sociálnych sietí a zverejnením na stránke Obvodovej poľovníckej komory Čadca.  

     Ďalším podujatím je plánovaný Deň sv. Huberta, ktorý sa uskutoční 02.10.2022 v kaštieli 

v Oščadnici. Ing. Milan Franek oboznámil prítomných čo všetko je už na podujatie zabezpečené. 

Ing. Milan Franek  pri organizácii spolupracuje so predsedom PZ Javorské Oščadnica Zdeňek  

Kubala . Najbližšie stretnutie bude 02. 07. 2022 v kaštieli Oščadnica. Uviedol, že treba ešte 

zabezpečiť hudbu,  komisiu na hodnotenie guláša a 2 ks toaliet Toy. Trubačov už zabezpečil Ing. 

Milan Franek. Guláš pre pozvaných hostí zabezpečení PZ Vysoká. Vedúca kancelárie zabezpečí 

propagáciu podujatia prostredníctvom sociálnych sietí a zverejnením na stránke Obvodovej 

poľovníckej komory Čadca. Ing. Alojz Balát zabezpečí komisiu na hodnotenie gulášu.  

 

Kynologická komisia- predseda S. Pastva 

Kynologické podujatia sú riadne zaevidované v pláne práce. Do plánu práce bolo zahrnuté 

i podujatie „Fatranský pohár“ (t: 23.10.2022), ktorý bude organizovaný Klubom farbiarov. 

Podporu tohto kynologického podujatia predseda KK zahrnul do plánovaného rozpočtu.  

Najbližšie skúšky psov sa uskutočnia 17. 07. 2022. Zatiaľ je na skúšky  prihlásených 6 psov.    

 



Podpredseda OPK- L.Kozub  

Podpredseda informoval členov predstavenstva o poľ. kurze. Aktuálne prebieha kurz z roku 2022, 

kandidáti vykonávajú praktickú prípravu v jednotlivých poľovných revíroch. Termín skúšok 

kandidátov kurzu CA/2021/1 je naplánovaný na august, september 2022. V termíne 09. 07. - 10. 

07. 2022 sú naplánovaná strelecká príprava  kandidátov kurzu CA/2022/1 a dvoch kandidátov 

kurzu CA/2021/1.  

Strelecká komisia- v.z. vedúca kancelárie 

Predseda streleckej komisie ospravedlnil svoju neúčasť na zasadnutí P-OPK. V jeho mene 

oznámila vedúca kancelária zrušenie streleckých pretekov Regionálne majstrovstvá – M 400, 

OS40, AT50, ktoré sa mali konať 22. 05. 2022. Zrušenie pretekov pre malý počet prihlásených 

pretekárov.  

K bodu 5/ 

     Rokovania s predstavenstvom OPK Čadca sa za SPZ RgO Kysúc zúčastnili predseda SPZ RgO 

Kysúc Ing. Alojz Riško, tajomník SPZ RgO Kysúc Mgr. Ján Kubošek,  predseda osvetovej 

komisie SPZ RgO Kysúc Ing. Pavol Šúty a predseda kynologickej komisie Dušan Riško. Predseda 

OPK Čadca JUDr. Milan Krčmárik všetkých prítomných členov predstavenstva SPZ RgO Kysúc 

privítal na prvom spoločnom zasadaní. Predniesol návrh o spoločnom usporiadaní podujatia Deň 

sv. Huberta, ktorý sa uskutoční 02.10.2022 v kaštieli v Oščadnici. Oboznámil prítomných 

o doterajších organizačných krokoch  a vyzval členov predstavenstva SPZ RgO Kysúc, aby sa 

vyjadrili k účasti na podujatiu. Slovo si zobral predseda SPZ RgO Kysúc Ing. Alojz Riško, ktorý 

uviedol, že SPZ RgO Kysúc už má organizačne zabezpečené podujatie Deň sv. Huberta 

na  Živčákovej. K predmetnej udalosti viac uviedol Ing. Pavol Šúty, ktorý prítomných informoval, 

že vo všetkých   smeroch je usporiadanie Dňa Sv. Huberta na Živčákovej lepšie. Po vzájomnej 

dohode dospeli k rozhodnutiu, že tento rok nebudú spoločne organizovať Deň sv. Huberta. Ale na 

budúci rok by sa mohol zorganizovať spoločnými silami.  

     Ďalším bodom bola žiadosť SPZ RgO Kysúc o finančné prostriedky  v hodnote 10 000 € na 

opravu časti strelnice Zákopčie. Ing. Alozj Riško oboznámil prítomných o havarijnom stave múru 

na strelišti, ktorý potrebujú zrekonštruovať a na ktorý žiadajú finančný príspevok. Predseda OPK 

Čadca uviedol, že pred schválim uvoľnenia finančných prostriedkov na strelnicu, je nutné  

k žiadosti od SPZ RgO Kysúc priložiť aj projekt opravy a podrobný rozpis finančného 

hospodárenia na strelnici min. za rok 2021. ( príjem z prenájmu strelnice a výdavky strelnice za 

rok 2021). Po doložený potrebných doklad predstavenstvo OPK Čadca prehodnotí žiadosť.  

     Mgr. Ján Kubošek prítomných informoval o rade SPZ, ktorá sa konala dňa 21. 05. 2022 

v Bratislave.  

     JUDr. Milan Krčmárik ďalej navrhol, aby v kancelárii OPK Čadca bolo zavedené iba  jedno 

internetové pripojenie  a taktiež, aby  sa na Rade SPZ RgO Kysúc konanej dňa 10. 06. 2022 

schválilo doručovanie písomnosti na PZ/PS formou mailovej komunikácie. Iba v prípade 

doručovania písomnosti, ktoré majú právny podklad na doručenie sa zasielali poštou do vlastných 

rúk.       

K bodu 6/  

Predseda OPK Čadca v závere poďakoval prítomným za účasť a pripomienky a ukončil zasadnutie 

 

 

Zápisnicu zapisovala: Silvia Štrbová 

       

    

                                                                            JUDr. Milan Krčmárik  

                                                                                              predseda OPK Čadca   


